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 Protokół nr 60/2020 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 23 lipca 2020 r.  

 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Zarządu – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi 

załącznik nr 1/.  

Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem porządku 

obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. Stanowi 

on załącznik nr 2.  

 

Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 58/2020, 59/2020. 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołów. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 

Za przyjęciem protokołu nr 58/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Za przyjęciem protokołu nr 59/2020 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,            

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem p. J. Robaczewskiej 

– dyrektor ZDP w sprawie dodania inwestycji do planu robót Zarządu Dróg Powiatowych 

na rok 2020. 

/na posiedzenie weszła pani Joanna Robaczewska – dyrektor ZDP/ 

 

Pani Robaczewska poinformowała, że Wójt Gminy Grodziczno deklaruje partycypację w 

kosztach budowy chodnika w Kuligach. Planuje się wykonać chodnik od drogi wojewódzkiej 

do istniejącego chodnika w Zajączkowie. Dodała, że gmina deklaruje pokrycie połowy kosztów 

związanych z powyższą inwestycją. Wyjaśniła, że chodzi tutaj o chodnik o długości ok. 500 m, 

inwestycja byłaby rozpoczęta w tym roku, szacowany koszt na ten rok wynosiłby 11 500 zł co 

wystarczyłoby na częściowy zakup kostki. Stwierdziła, że kontynuacja powyższej inwestycji 

mogłaby nastąpić w latach następnych. 

Pan Starosta poprosił o przybliżenie realizacji inwestycji dotyczącej wykonania przejścia dla 

pieszych w miejscowości Gwiździny. 

Pani Robaczewska poinformowała, że został złożony wniosek o budowę przejścia dla pieszych 

w ramach programu „Razem bezpieczni”, wniosek przeszedł do drugiego etapu, natomiast w 

kolejnym etapie został odrzucony. Dodała, że była deklaracja Wójta Gminy Nowe Miasto 

Lubawskie dotycząca partycypacji w kosztach budowy przejścia dla pieszych w wysokości     

ok. 5000 zł. Wyjaśniła, że jeżeli powiat dofinansowałby inwestycję również w wysokości             

ok. 5000 zł to można by wykonać przejście dla pieszych.  

Członkowie Zarządu przychylili się do kwestii partycypacji w kosztach realizacji powyższej 

inwestycji. 

 

Pismo pani J. Robaczewskiej stanowi załącznik nr 3. 

 

Trzecim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem Wójta Gminy 

Grodziczno w sprawie ujęcia w planach budżetowych na rok 2021 budowy dalszego 

odcinka chodnika przy drodze powiatowej Kuligi – Rakowice.  
 

Pismo z gminy Grodziczno stanowi załącznik nr 4. 
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Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1254N Tuszewo – Truszczyny – Dębień przez wieś 

Zwiniarz”. 

 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2. Sekretarz – Milena Fonderska 

3. Członek komisji – Joanna Robaczewska 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Beata Widźgowska 

 

Pan Starosta zapytał na kiedy jest zaplanowany odbiór inwestycji. 

Pani Robaczewska odpowiedziała, że odbiór inwestycji można dokonać do 21.08.2020 r. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie w sprawie powołania komisji do przeprowadzenia odbioru technicznego zadania 

„Przebudowa drogi powiatowej Nr 1299N gr. woj. (Brodnica) – Krotoszyny – 

Szwarcenowo – droga powiatowa 1333N na odcinku Łąkorek – Łąkorz”. 

 

Zarząd powołał komisję, w skład której weszli: 

1. Przewodniczący –  Jerzy Czapliński 

2. Sekretarz – Milena Fonderska 

3. Członek komisji – Joanna Robaczewska 

4. Członek komisji –  Marcin Kraszkiewicz 

5. Członek komisji – Beata Widźgowska 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku wraz z oświadczeniem 

Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania w sprawie przesunięcia terminu 

realizacji zadania publicznego. 

/na posiedzenie weszła Jolanta Haska – pełnomocnik ds. organizacji pozarządowych/ 

 

Pani Starosta wyjaśnił, że stowarzyszenie wnioskuje o przesuniecie terminu realizacji zadania 

publicznego do 31.12.2020 r. 

Pani Haska dodała, że stowarzyszenie może przesunąć termin realizacji zadania. 

 

Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 5. 
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Ósmym punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Uniwersytetu III 

Wieku  w sprawie rozwiązania umowy nr 21/2020.  

 

Pani Haska poinformowała, że stowarzyszenie zwróciło przyznane środki na konto powiatu. 

 

Członkowie Zarządu rozpatrzyli wniosek pozytywnie. 

Wniosek stanowi załącznik nr 6. 

/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

 

Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy  ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Centrum Stomatologii Sp. z o.o. oraz 

zmiany uchwały Nr 56/365/2020 Zarządu Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 

18 czerwca 2020 r.  w sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych 

w budynku administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście 

Lubawskim przez Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej Centrum Stomatologii           

Sp. z o.o. 

/na posiedzenie weszła pani Beata Widźgowska – naczelnik Wydziału Inwestycji, Mienia i 

Spraw Gospodarczych/ 

 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają uwagi do przedstawionego projektu uchwały. 

Członkowie Zarządu nie zgłosili uwag. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 7. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością oznaczoną działką nr 117/14 

obręb 10 Pacółtowo na cele budowlane. 

 

Pan Starosta odczytał projekt uchwały. 

Pani Widźgowska wyjaśniła, że podobną uchwałę Zarząd podejmował już w poprzednim roku.  

Pan Buliński zwrócił uwagę, że inwestycja będzie wykonywana na ul. Skrajnej, natomiast w 

uchwale jest podana ul. Łąkowa. Zapytał ile firma będzie płacić za dysponowanie 

nieruchomością. 

Pani Widźgowska odpowiedziała, że 52,35 zł netto, co daje kwotę 64,39 zł brutto, jest to 

jednorazowa opłata. 

Pani Sekretarz stwierdziła, że należy uzgodnić jaka ma być wpisana ulica w uchwałę, ponieważ 

w załącznikach jest wpisana zarówno ulica Łąkowa jak i Skrajna. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski – specjalista w Wydziale Architektury i 

Budownictwa/ 

Pan Szychowski przejrzał załączniki dotyczące dysponowania nieruchomością  i stwierdził, że 

w uchwale powinna być wpisana ulica Skrajna 1. 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 8. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                

J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
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/pan Starosta opuścił posiedzenie Zarządu, prowadzenie Zarządu przejął pan Wicestarosta/ 

Jedenastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wyrażenia zgody na umorzenie czynszu za najem lokalu użytkowego, 

przeznaczonego na sklepik szkolny przez Zespół Szkół im. C.K. Norwida w Nowym 

Mieście Lubawskim. 

 

Pan Wicestarosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

Pani Widźgowska poinformowała, że w paragrafie 1 projektu uchwały jest błąd w nazwie ulicy 

powinno być „ul. 3 Maja 24”. 

  

Wniosek stanowi załącznik nr 9. 

Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński,         

B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwunastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Rynek 1 w Nowym Mieście Lubawskim Pani 

Barbarze Bober prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Ubezpieczenia Barbara 

Bober, ul. Klasztorna 1, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Pan Wicestarosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 10. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz,                         

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Trzynastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Panu Januszowi Maćkowskiemu prowadzącemu działalność gospodarczą pod nazwą 

Niepubliczny Zakład Opieki Zdrowotnej „Fiołek”. 

 

Pan Wicestarosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 11. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz,                           

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Marzenie Górnej prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Pracownia 

Protetyczna Górna Marzena, Pacółtowo ul. Gen. Waraksiewicza 37. 

 

Pan Wicestarosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 12. 



5 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: J. Czapliński, B. Grzywacz,                         

T. Łątkowska, M. Buliński. 

 

/na posiedzenie wszedł pan Starosta/ 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Urszuli Moeller prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Pracownia 

Protetyczna  Moeller Urszula, ul. Sosnowa 1, 13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

 

Pan Wicestarosta odczytał paragraf 1 projektu uchwały. 

 

Wniosek stanowi załącznik nr 13. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Henryce Rożentalskiej prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Prywatna 

Praktyka Stomatologiczno – Ortodontyczna Henryka Rożentalska, ul. Grunwaldzka 3, 

13-300 Nowe Miasto Lubawskie. 

Pan Starosta poinformował, że wartość umorzenia wynosi 238,88 zł brutto, co stanowi 100 % 

należności czynszu za okres od dnia 1 lipca 2020 r. do dnia 31 lipca 2020 r, wraz z należnymi 

odsetkami.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 14. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Szesnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokalu użytkowego położonego w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

oraz za najem powierzchni reklamowej na elewacji budynku administracyjno – 

biurowego przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim Pani Monice Urbanek 

prowadzącej działalność gospodarczą pod nazwą Kancelaria Radcy Prawnego Monika 

Urbanek, ul. Targowa 26/43, 87-100 Toruń. 

Pan Starosta poinformował, że wartość umorzenia wynosi 634,02 zł brutto, co stanowi 100 % 

należności czynszu za okres od dnia 1 maja 2020 r. do dnia 31 maja 2020 r. oraz od dnia 1 lipca 

2020 r. do 31 lipca 2020 r., wraz z należnymi odsetkami.  

 

Wniosek stanowi załącznik nr 15. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie umorzenia czynszu za najem lokali użytkowych położonych w budynku 

administracyjno – biurowym przy ul. Grunwaldzkiej 3 w Nowym Mieście Lubawskim 

Pani Dorocie Regule prowadzącej działalności gospodarczej pod nazwą NZOZ Ośrodek 

Terapii Uzależnień i Współuzależnienia, ul. Rydygiera 6, 13-200 Działdowo. 

 

Pan Starosta poinformował, że wartość umorzenia wynosi 1 161,28 zł brutto, co stanowi 100 % 

należności czynszu za okres od dnia 1 lipca 2020 r. do dnia 31 lipca 2020 r, wraz z należnymi 

odsetkami. 

Wniosek stanowi załącznik nr 16. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pani B. Widźgowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie wprowadzenia Instrukcji Bezpieczeństwa Pożarowego dla budynku stanowiącego 

własność Powiatu Nowomiejskiego przy ul. Grunwaldzkiej 3, 13-300 Nowe Miasto 

Lubawskie.   

/na posiedzenie wszedł pan Marek Szychowski – specjalista w Wydziale Architektury i 

Budownictwa/ 

Pan Szychowski poinformował, że Instrukcja Bezpieczeństwa Pożarowego została ujednolicona 

zgodnie z obowiązującymi przepisami. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 

w sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy mieszkalno-usługowej w centrum wsi Bielice, gmina Biskupiec. 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to zabudowa 

mieszkaniowa jednorodzinna z usługami. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 17. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 18. 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 19. 

 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie uzgodnienia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenu 

zabudowy ośrodka rehabilitacyjno-leczniczego na północnym brzegu jeziora Łąkorz w 

gminie Biskupiec. 

Pan Szychowski poinformował, że projektowane przeznaczenie terenu to tereny ośrodka 

rehabilitacyjno-leczniczego. 

 

Opinia Wydziału Architektury i Budownictwa stanowi załącznik nr 20. 

Opinia Wydziału Środowiska i Rolnictwa stanowi załącznik nr 21. 

Wniosek Gminy Biskupiec stanowi załącznik nr 22. 
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Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

/pan M. Szychowski opuścił posiedzenie Zarządu/ 

Dwudziestym pierwszym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie przyjęcia bilansu skonsolidowanego powiatu nowomiejskiego za 2019r. 

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił bilans skonsolidowany powiatu nowomiejskiego za 2019r. 

Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,        

T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym drugim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego powiatu 

nowomiejskiego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2019 r. 

 

Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i przekazał pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym trzecim punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie udzielenia absolutorium Zarządowi Powiatu w Nowym Mieście 

Lubawskim. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i przekazał pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym czwartym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały Nr XV/93/2019 Rady Powiatu w Nowym 

Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2020 – 2034 ze zm.  

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i przekazał pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym piątym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale Nr 

XV/94/2019 Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 12 grudnia 2019 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu powiatu nowomiejskiego na 2020 r. ze zm. 

Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i przekazał pod obrady Rady Powiatu. Za 

głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 

Dwudziestym szóstym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją w 

sprawie przyjęcia osoby do Domu Pomocy Społecznej w Grodzicznie. 

 

Informacja stanowi załącznik nr 23. 

 

Dwudziestym siódmym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się ze 

stanowiskami Związku Powiatów Polskich oraz z raportem Związku Powiatów Polskich 

dotyczącym publikacji artykułów prasowych i wzmianek dotyczących działalności ZPP. 

 

Stanowiska Związku Powiatów Polskich stanowią załączniki nr 24 i 25. 
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Raport ZPP stanowi załącznik nr 26. 

 

Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 

Starosta podziękował za udział w posiedzeniu i zamknął obrady. 

 

 

 

 

 

                                                                                                   Przewodniczący Zarządu 

                                                                                                          Andrzej Ochlak 

Protokół sporządziła                                                                         

Ewelina Kubacka   

 

 

                    


